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Interpelacja Radnego nr.12/2021

W dniu 30 lipca br. Otrzymaliśmy informacje z Biura Rady, dotyczącą porządku obrad
posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gnilny, planowanego na dzień 04 sierpnia 2021.
W jednym z punktów omawiane miało zostać zagadnienie dotyczące dróg serwisowych przy 
rrasie S8, o czym zostaliśmy powiadomieni przez Biuro Rady:
„Informuję również, że punkt dotyczący zajęcie stanowiska w sprawie przejęcia dróg lokalnych 
(serwisowych) wzdłuż drogi ekspresowej S8 (punkt nr 2 porządku obrad) zostanie omówiony na 
posiedzeniu przez osobę merytorycznie odpowiedzialną."

W dniu 2 sierpnia odpowiedziałem na powyższe powiadomienie, kierując prośbę:

..Dotyczy punktu 2 porządku obrad:

Bardzo proszę o przygotowanie i przesłanie wszelkich podstaw prawnych umożliwiających, bądź 
nie, przyjęcie, bądź odmowę przyjęcia w poczet majątku Gminy dróg serwisowych."

W dniu 4 sierpnia ponownie upomniałem się o wskazane powyżej informacje:
„ Dzień dobry.

Poniżej załączam treść mojej poprzedniej wiadomości.

Nie otrzymaliśmy żadnych dokumentów,  o które prosiłem 2 sierpnia. „

Tego samego dnia otrzymałem odpowiedź:

„Punkt dotyczący zajęcie stanowiska w sprawie przejęcia dróg lokalnych (serwisowych) wzdłuż drogi 
ekspresowej S8 (punkt nr 2 porządku obrad) zgodnie z wcześniej przekazaną informacją zostanie 
omówiony na posiedzeniu przez osobę merytorycznie odpowiedzialną.

Sekretarz Gminy - Dariusz Dąbrowski"

Podczas posiedzenia wspólnego Komisji Rad}' Gminy temat przejęcia dróg serwisowych 
zreferowany został powierzchownie i mało kompetentnie, a osoby merytoryczne ograniczył}' się do 
uporczywego proszenia o wyrażenie zgody na przejęcie w/w dróg. Żadna z informacji, o które 
prosiłem 30 lipca, 2 sierpnia i 4 sierpnia nie zostały przygotowane i przedstawione.

W dniu 20 sierpnia 2021 wstąpiłem drogą poczty elektronicznej ponownie o przygotowanie i 
przedstawienie zagadnień ze sfery prawnej i ekonomicznej opisanych powyżej:



* *

„Szanowni Państwo.

Ponad 2 tygodnie temu, podczas posiedzenia wspólnego Komisji, rozmawialiśmy na temat przejęcia dróg 
serwisowych wzdiuż trasy S8. Radni wyrazili chęć i potrzebę poznania wielu faktów prawnych, 
gospodarczych i finansowych, związanych z przejęciem, lub odmową przejęcia w/w dróg. Kolega Radny, 
Pan Jan Lazurko, zebrai, usystematyzował i odczytał listę naszych oczekiwań, którą to miał przesłać do 
Biura Rady. W oparciu o powyższe zestav,/ienie mieliśmy otrzymać żądane informacje, lecz do dnia 
dzisiejszego nic nie wpłynęło. Proszę o podjęcie działań zmierzające do realizacji woli Rady Gminy w jak 
najkrótszym terminie, by uniknąć pracy na ostatnią chwilę, przed kolejnym posiedzeniem. Pozwoli to 
również na odpowiedź Radnym w przypadku powstania kolejnych pytań."

Do dnia dzisiejszego, 30 sierpnia 2021, czyli przez miesiąc, kierownik urzędu z pomocą osób 
merytorycznych nie potrafi, bądź nie chce wskazać podstaw prawnych, w oparciu o które Rada 
Gmin}- może i powinna podjąć świadomą i zasadną decyzję dla naszego samorządu.

Skutki finansowe, jakie mesie 2a sobą przejecie dróg serwisowych położonych wzdłuż trasy S8, są 
na tyle poważne, że Rada nic może sobie pozwolić na podjęcie tej decyzji na kolanie, bv!e jak i na 
ostatnią chwilę, a przedstawione powyżej działania Wójta, a raczej ich brak, budzi poważne 
wątpliwości co do kompetencji i należytej staranności działań.

Proszę zatem o obszerne przedstawienie, zgodnie z oczekiwaniem Rad}’ Gminy Żabia Wola, 
zdefiniowanym na posiedzeniu 'wspólnym Komisji Rady Gminy w dniu 04 sierpnia 2021,:

1. Rachunku ekonomicznego skutków przejęcia w/w dróg

2. Podstaw prawnych do podjęcia decyzji.

3. Opinii prawnej opracowanej przez naszą Radczynię, Panią Dominikę Palińską.


